
گروه انرژی: 10 سال از مذاکره ایران و هند برای امضای قرارداد 
توس�عه میدان گازی فرزاد بی می گذرد، قراردادی که همچنان به 
سرانجام نرسیده است و آنطور که وزیر نفت در آخرین اظهار نظر 
خود،گفت : احتمال توس�عه میدان گازی فرزادB توس�ط ش�رکت 
ایران�ی وج�ود دارد ب�ا ای�ن اوصاف اولویت وزارت نف�ت قرارداد با 

هندی ها است.

ب��ه گ��زارش خانه ملت، بیژن زنگنه وزیر نفت  به آخرین وضعیت 
تکمیل ساخت فاز 11 پارس جنوبی اشاره کرد و گفت: همچنان 
در حال صحبت و رایزنی با چینی ها برای تکمیل فاز 11 هستیم 
البته آن ها تا چند وقت گذش��ته ایران بودند که به تازگی کش��ور 

را ترک کرده اند.
وی ادام��ه داد: ش��رکت های ایران��ی نمی توانن��د تکمیل فاز 11 
پارس جنوبی را در دس��ت گیرند چراکه رهبر کنسرس��یوم، شرکت 
چینی اس��ت و 80 درصد س��هم پروژه برای آن ها و ۲0 درصد آن 
برای شرکت ایرانی است لذا باید ابتدا چینی ها اعلام آمادگی کنند 
تا کار تکمیل این فاز آغاز شود.البته شاید تحریم ها علیه ایران دلیل 

چینی ها در تعلل برای آغاز همکاری با ایران باشد.
هندی ها؛ اولویت وزارت نفت برای انعقاد قرارداد �  

وی همچنین درباره آخرین وضعیت قرارداد با شرکت هندی برای 
توسعه میدان گازی فرزاد B، بیان کرد: طرحی را برای تامین مالی 
توسعه میدان گازی فرزاد B آماده و قرارداد و دیگر مسائل مرتبط 

به آن در حال تنظیم است.
زنگنه اضافه کرد: اگرچه هنوز هندی ها برای توسعه میدان گازی 
فرزاد B جلو نیامده اند، اما قصد ما این است که آخرین مذاکرات 
نیز با آن ها انجام ش��ود البته اگر همچنان اعلام آمادگی نکردند 
کار را با یک شرکت ایرانی پیش خواهیم برد، هرچند اگر شرکت 
هندی جلو بیاید و اعلام آمادگی کند، آن ها در اولویت وزارت نفت 

برای تکمیل این میدان گازی خواهند بود.

فرزاد همچنان در انتظار هندی ها �  
البته توس��عه میدان فرزاد بی از آن زمان تا کنون نه به کش��ور و 
ش��رکت دیگری داده ش��ده و نه راه دیگری برای توس��عه آن در 
نظر گرفته شده است. در این راستا، علی کاردر، مدیرعامل سابق 
شرکت ملی نفت ایران در آخرین اظهار نظر خود در این مورد به 
ایسنا گفته بود: در مذاکره با هند مدل اقتصادی خیلی خوب شکل 
نگرفته اس��ت. فرزاد بی گاز بس��یار گرانی دارد و اگر قیمت گاز در 
جهان در موقعیت خوبی قرار داش��ته باش��د و موضوع قیمت گاز 
در ایران حل شود، مدل اقتصادی هندی ها پاسخگو خواهد بود. 

همچنین محمد مشکین فام، مدیرعامل شرکت نفت و گاز پارس 
در آخرین نشست خبری خود با اشاره به توسعه میدان گازی فرزاد، 
اظهار کرد: مذاکره با ش��رکت او ان جی س��ی هند، برای توس��عه 
میدان گازی فرزاد بی که MDP آن تکمیل شده، اگرچه کند، اما 
در حال انجام اس��ت. البته خودمان هم به صورت موازی طرح را 

دنبال می کنیم و مطالعات تکمیل شده است.
تأخیر در توسعه میدان گازی فرزاد B  � چه دلیلی دارد؟

 میدان گازی فرزاد B یکی از میدان های گازی مش��ترک ایران 
و عربس��تان اس��ت که در س��ال ۲01۲ کش��ف و تولید گاز طبیعی 

و میعانات گازی آن از س��ال ۲013 توس��ط عربس��تان آغاز ش��د، 
همچنین حدود 10 سال از مذاکره ایران و هند برای امضای قرارداد 
توسعه میدان گازی فرزاد B می گذرد، قراردادی که همچنان به 

سرانجام نرسیده است.
آنچه سبب می شود توسعه میدان گازی فرزاد B به تأخیر بیافتد نوع 
گاز این میدان است چراکه گاز فرزاد B غنی نیست و در مقایسه 
این میدان با میدان گازی پارس جنوبی باید گفت؛ پارس جنوبی 
کاندینست دارد و کاندینست آن نیز برای بازپرداخت هزینه های 
سرمایه گذاری کافی است، اما یکی از مشکلات برای توسعه فرزاد 
B این است که گاز آن غنا ندارد و طرف هندی باید گاز تولیدی آن 

را تبدیل به "ال. ان. جی" کند یا به صورت خط لوله بفروشد.
چرا توسعه فرزاد سخت و پر مناقشه است؟ �  

اما آنچه باعث می ش��ود توس��عه میدان گازی فرزاد B که به دلیل 
مشترک بودن با عربستان برای ایران اهمیت زیادی دارد به تأخیر 
بیافتد نوع گاز این میدان است. گاز فرزاد B غنی نیست و در مقایسه 
این میدان با میدان گازی پارس جنوبی باید گفت پارس جنوبی 
کاندینست دارد و کاندینست آن نیز برای بازپرداخت هزینه های 
سرمایه گذاری کافی است، اما یکی از مشکلات برای توسعه فرزاد 
B این است که گاز آن غنی نیست و طرف هندی باید گاز تولیدی 

آن راال. ان. جی کند یا به صورت خط لوله بفروشد.
پیشنهاد هندی ها این است که ایران گاز فرزاد B را بخرد اما ایران 
از یک سو منابع مورد نیاز خرید گاز فرزاد را ندارد و از سوی دیگر 

نیازی به گاز فرزاد B حداقل تا پنج سال آینده نخواهد داشت.
 ، B بر اس��اس این گزارش، حجم گاز درجای میدان گازی فرزاد
بیش از ۲1 تریلیون فوت مکعب برآورد ش��ده که 1۲.۵ تریلیون 
آن قابل استحصال است و طبق برنامه قرار است با توسعه میدان 
در فاز نخس��ت از این میدان روزانه 1.1 میلیارد فوت مکعب گاز 

تولید شود.

زنگنه خبر داد:

B مذاکره با هندی ها برای توسعه میدان گازی فرزاد

اسماعیل اسفندیاری پور مجری طرح گندم کشور 
گفت: در پی بارندگی ها و علیرغم وقوع سیل در 
ابتدای سال ۹8، تولید و خرید گندم بین 10 تا 1۵ 
درصد نسبت به سال گذشته افزایش نشان می دهد 
و به نظر می رسد ایران برای چهامین سال پیاپی 
در تولید گندم خودکفا می شود.به گزارش وزارت 

جهاد کش��اورزی،وی با بیان اینکه خودکفایی در 
تولید گندم سالانه نزدیک به 10 میلیارد دلار صرفه 
جویی ارزی برای کشور داشته است افزود: از ابتدای 
فصل برداش��ت تاکنون نزدیک به دو میلیون تن 
گندم از کش��اورزان خریداری ش��ده است که اگر 
مانند سال های ۹0 تا ۹۲ برنامه ادامه می یافت، 

امروز باید یکی از وارد کننده گندم می شدیم.وی 
با بیان اینکه س��طح زیر کش��ت گندم 1۲ درصد 
کاهش یافته اس��ت تصریح کرد: با وجود کاهش 
سطح کشت به واسطه ارتقای بهره وری با نوسازی 
ماشین آلات تولید این محصول افزایش مطلوبی 

یافته است.

ابراهیم درستی رئیس اتحادیه صوتی، تصویری 
و تلفن همراه گفت: متاسفانه جلساتی باحضور 
اتحادیه ه��ای غیرمرتب��ط برگزار می ش��ود که 
بعض��ا ش��رکت های واردکننده متخل��ف با ارز 
4۲00 تومانی هستند که مدیرعامل در زندان و 
اعضای هیئت مدیره در قالب شرکتهای جدید به 

فعالیت خود ادامه میدهند.به گزارش تسنیم، وی 
گفت: متاس��فانه جلساتی باحضور اتحادیه های 
غیرمرتبط برگزار می ش��ود ک��ه این افراد بعضا 
شرکت های واردکننده متخلف دریافت کننده ارز 
4۲00 می باشند که مدیرعامل شرکت در زندان 
و اعضای هیئت مدیره آنها در قالب شرکت های 

جدی��د ب��ه فعالیت خود ادامه می دهند و خواهان 
انحصار در بازار و تضییع حقوق واحدهای صنفی 
و مصرف کنندگان هستند.وی با بیان اینکه با وارد 
کردن تلفن همراه در قالب مسافری با پرداخت 
حقوق دولت باعث جلوگیری از هرگونه انحصار 

و سود جویی می شود .

ایران برای چهارمین سال پیاپی در تولید گندم خودکفا می شودورود مجدد واردکنندگان متخلف موبایل به بازار تلفن همراه اصناف 
www.tejaratonline.ir
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منابع آگاه در دولت هند در مورد از س��رگیری واردات نفت 
از ای��ران اع��لام کردن��د: دولت نارندا مودی درصدد اس��ت 
مذاکراتی با ایران برگزار کنند تا بتوانند واردات نفت از ایران را 
از سر بگیرند.به گزارش ایلنا به نقل از رویترز،یک مقام ارشد 
دولت هند گفت: دولت هند از این تحریم استقبال نمی کند، 
ما می خواهیم واردات نفت از ایران ادامه یابد.این مقام هندی 
در ادامه افزود: این احتمال وجود دارد که بانک پاس��ارگاد 
ایران که مجوز لازم برای احداث شعبه در بمبئی را گرفته 
ب��ود، ب��رای این کار مورد اس��تفاده قرار بگیرد و هزینه های 

واردات نفت به حساب این بانک وارد شود.

صادرات نفت عربستان به
 چین افزایش یافت

صادرات نفت عربستان به چین 43درصد به صورت سالانه 
در آوریل افزایش یافت و به میانگین 1.۵3 میلیون بش��که 
در روز در مقایسه با 1.07میلیون بشکه آوریل ۲018 رسید. 
پالایش��گاه های مس��تقل همچنان به خرید نفت ادامه می 
دهند.به گزارش تس��نیم به نقل از اویل پرایس،عربس��تان 
با ۶.3میلیون تن در یک ماه، بیش��ترین س��هم واردات نفت 
خام چین را به دس��ت آورد و جای روس��یه را گرفت. واردات 
نفت چین از روس��یه ۶.1۲میلیون تن معادل 1.4۹میلیون 
بش��که در روز بود؛ ولی واردات نفت از روس��یه هم افزایش 
داش��ت. در آوریل ۲018،  واردات از روس��یه 1.3۵ میلیون 

بشکه در روز بود.

گام بلند ایران در انرژی های تجدیدپذیر
انرژیهای تجدیدپذیر موجب اش��تغال 43 هزار و 4۵0 نفر 
به صورت مس��تقیم و غیرمس��تقیم در کش��ور شده و حجم 
س��رمایه گ��ذاری غیردولتی در ای��ن بخش به بیش از 1۲4 
هزار میلیارد ریال رس��یده اس��ت.به گزارش ش��بکه خبر، از 
تیرماه س��ال 1388 تا ابتدای خردادماه امس��ال، سه میلیارد 
و 13۲ میلیون کیلووات ساعت از منابع تجدیدپذیر، انرژی 
تولی��د ش��ده که این میزان تولی��د برق از محل انرژی های 
تجدیدپذیر توانس��ته از انتش��ار حدود دو میلیون و 1۶1 هزار 
تن گاز گلخانه ای بکاهد.هم اکنون 41۶ مگاوات نیروگاه 
تجدیدپذیر درون کش��ور در حال احداث اس��ت و ظرفیت 
نصب ش��ده انرژیهای نو کش��ور به 7۲4 مگاوات رس��یده 
اس��ت. همچنین تاکنون 103 نیروگاه تجدیدپذیر مگاواتی 
در کش��ور نصب ش��ده و 4۲ نیروگاه مگاواتی دیگر نیز در 

حال احداث است.

نفت و نيرو

CNG هدایت نقدینگی به سمت تولیدرشد 10۶ درصد تولید انرژی در نیروگاه های برقابیاعتراض های جایگاه داران یکی از دلایل گرانی
اس��دالله قره خانی س��خنگوی کمیسیون 
انرژی مجلس ش��ورای اسلامی همچنین 
 CNG با اش��اره به گران ش��ده 10درصدی
از ابت��دای خردادم��اه، ادام��ه داد: یک��ی از 
دلای��ل گران��ی CNG را باید اعتراض های 

جایگاه داران دانست چراکه جایگاه داران سوخت سی.ان.جی معتقدند 
که حق العمل شان بسیار پایین است به همین دلیل اداره جایگاه برای 
آن ها مقرون به صرفه نیست لذا خواهان گرانی CNG شده اند البته این 
مقدار افزایش قیمت در سطح کلان نمی تواند درآمد آنچنانی ایجاد کند. 
به گزارش خانه ملت ،وی با بیان اینکه وادار کردن خودروسازها به گازسوز 
کردن بخشی از تولیدات شان از قدرت وزارت نفت خارج است، گفت: 
مجلس باید این تکلیف را ایجاد کند بدین صورت که خودروسازها مکلف 

شوند 30 درصد از تولیدات خود را با پایه گازسوز تولید کنند.

قاسم تقی زاده خامسی معاون وزیر نیرو در 
امور آب و آبفا با تأکید بر اینکه تولید انرژی 
نیروگاه های برقابی در تابستان امسال 10۶ 
درصد رشد خواهد داشت، گفت: شاید سال 
آینده بارش های امس��ال را نداشته باشیم، 

بنابراین مردم باید در مصرف آب صرفه جویی کنند.وی در گفت وگو 
با فارس، تأکید بر اینکه قبل از بارش های مناسب امسال پیش بینی و 
برنامه ریزی کرده بودیم که امسال تولید برق توسط نیروگاه های برقابی 
۵300 مگاوات خواهد بود، اظهار داشت: با توجه به بارش های مناسب 
و سیلاب های اخیر حجم ذخایر آب در پشت سدها مناسب شده و تولید 
انرژی توسط نیروگاه های برقابی با 10۶ درصد رشد به 10 هزار مگاوات 
خواهد رسید.وی افزود: سال گذشته به دلیل وضعیت نامناسب بارش ها 

تولید انرژی نیروگاه های برقابی 4800 مگاوات بود.

حس��ین امی��ری خامکان��ی نایب رئیس 
کمس��یون ان��رژی مجلس بی��ان کرد: 
افزای��ش ظرفیت پالایش��ی کش��ور به 
میزان ۲میلیون بشکه نفت در روز با جذب 
سرمایه های مردمی یکی از اهداف طرح 

افزایش ظرفیت پالایش��گاه ها هدایت نقدینگی به س��مت تولید 
و فع��ال ک��ردن طرح ه��ا و بنگاه های اقتصادی حوزه نفت اس��ت 
چراکه موجب بی اثر ش��دن تحریم های نفتی خواهد ش��د.وی در 
گفت وگو با خانه ملت،با تاکید بر اینکه نخس��تین ثمره  این طرح 
خنثی سازی تحریم های نفتی از طریق پایان دادن به خام فروشی 
نفت اس��ت، اضافه کرد: همچنین با تصویب و اجرای این طرح، 
بخشی از نقدینگی موجود در جامعه که 1۹00 هزار میلیارد تومان 

برآورد شده است.

گروه اصناف: حمیدرضا غزنوی سخنگوی انجمن تولیدکنندگان 
لوازم خانگی گفت: مهمترین مشکل صنعت لوازم خانگی ایران، 
برندس�ازی اس�ت که در نتیجه آن، در س�ال های گذش�ته شاهد 

هجوم برندهای خارجی در بازار لوازم خانگی بودیم.
حمیدرضا غزنوی سخنگوی انجمن تولیدکنندگان لوازم خانگی 
در گفت وگو با ایرنا افزود: آیین نامه ها، قوانین داخلی و حتی 
عملکرد برخی مس��ئولان به گونه ای بوده که در س��ال های 
گذش��ته فض��ا را ب��رای تاخ��ت و تاز برنده��ای خارجی در بازار 

فراهم کرده است.
این مقام صنفی یادآور شد: زمانی نسبت به پشتیبانی از حضور 
برندهای خارجی لوازم خانگی در کشور هشدار دادیم، اما کمتر 
کسی توجه کرد.وی بیان داشت: امروز شاهدیم با اعمال تحریم 
ها، این برندها از کشور خارج شده اند و آنهایی که باقی مانده 
ان��د نی��ز ب��ا کمتر از یک پنجم ظرفیت خود کار می کنند و هنوز 
هم برخی مسئولان از آنها حمایت می کنند.غزنوی گفت: اگر 
آنقدر که از این برندهای خارجی حمایت کردیم، یک صدم این 
حمایت را برای تولیدات داخلی خرج می کردیم وضع امروز را 
ش��اهد نبودیم، زیرا قیمت ها آنقدر افزایش یافته که مردم به 
سختی لوازم خانگی تهیه می کنند.وی خاطرنشان کرد: صنعت 
لوازم خانگی ایران امروز از نظر کیفیت، کش��ورهایی همچون 
ترکیه و کره جنوبی را پش��ت س��ر گذاش��ته و حتی قادر به تامین 
نیازمندی های قش��ر متوس��ط جامعه است.وی تاکید کرد: نیاز 
اصلی امروز این صنعت، سرمایه در گردش است، زیرا تا دیروز 
امکان گش��ایش اعتبار برای تامین مواد اولیه و قطعات وجود 
داش��ت، اما امروز حواله ها نقدی ش��ده و صد درصد مبالغ باید 

از قبل پرداخت شود.
وی به عمق بالای داخلی سازی قطعات در یخچال و لباسشویی 
اشاره کرد و گفت: از مجموع بیش از 3۵0 قطعه مورد استفاده 
در یخچال، شاید سه یا چهار مورد آن نیازمند ارزبری است که 
البت��ه ارزب��ری بالای��ی دارد، بنابراین تاب آوری تولید این لوازم 
در برابر تحریم ها بسیار بالاست. وی اظهار داشت: ۲۵ درصد 

خریداران لوازم خانگی داخلی از اقشار ضعیف، ۶0 درصد از اقشار 
متوسط و 1۵ درصد از اقشار قوی تر جامعه هستند.

این مقام صنفی خاطرنشان کرد: قیمت و کیفیت این تولیدات 
به گونه ای است که پاسخگوی نیاز اقشار ضعیف است و تحریم 
ها نیز نتوانسته خدشه ای در تولید این برندها بویژه آنهایی که 
مدیریت تولیدشان صد درصد در اختیار بخش خصوصی است، 

داشته باشد.به گفته وی، چند شرکت انگشت شمار داخلی نیز 
نیازهای قشر متوسط جامعه به لوازم خانگی را تامین می کنند 
که کیفیت تولیداتش��ان با محصولات مش��ابه اروپایی و حتی 

آمریکایی قابل مقایسه است.
غزنوی بیان داش��ت: امروز موفق ش��ده ایم بس��یاری برندهای 
خارجی مطرح لوازم خانگی را خریداری کنیم و به فناوری روز 
جهان دست یابیم، اما دیگر مشکل اصلی این صنعت »مقیاس 

اقتصادی تولید« است.
وی گفت: تحریم ها فرصتی اس��ت تا به س��مت مقیاس تولید 
مناسب برویم و در این زمینه اگر مسئولان وزارت صنعت همراه 

باشند، برندهای داخلی بیش از پیش تقویت خواهند شد.
این مقام صنفی خاطرنشان کرد: حتی یکی از برندهای داخلی 
ق��ول داده در ص��ورت حمایت دولت، علاوه بر تامین نیاز داخل 
به صادرات محصولات خود و درآمدزایی ۵00 میلیون دلاری 

بپردازد.
بررسی آمارهای منتشره وزارت صنعت، معدن و تجارت حاکی 
از تولید 8۶8 هزار و ۲00 دستگاه یخچال و فریزر از آغاز سال 
۹7 تا پایان بهمن ماه پارسال است که در مقایسه با مدت مشابه 
س��ال ۹۶، 14.۲ درصد کاهش نش��ان می دهد.برپایه آمارهای 
یاد شده، در مدت مشابه سال ۹۶ تعداد یک میلیون و 11 هزار 
و ۹00 دستگاه یخچال و فریزر در کشور تولید شده بود.در 11 
ماهه پارس��ال 7۲0 هزار و 700 دس��تگاه انواع تلویزیون توسط 
کارخانجات داخلی تولید ش��د که در همس��نجی با سال پیش از 
آن 3۵.۵ درصد افت نشان می دهد.در مدت مشابه پارسال یک 

میلیون و 117 هزار و ۲00 دستگاه تلویزیون تولید شده بود.

سخنگوی انجمن تولیدکنندگان لوازم خانگی تشریح کرد:

برندسازی، چالش عمده صنعت لوازم خانگی اعتبار مبارزه با ملخ کافی نیست؛ امنیت غذایی 
کشور به خطر افتاده است

محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی دوباره برای رحمانی فضلی 
وزیر کشور نامه نوشت و درخواست افزایش اعتبار برای مبارزه با 
ملخ های صحرایی کرد.به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری 
تسنیم  محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی بعد از ارسال نامه به 
وزیر کش��ور در س��ال گذشته برای افزایش اعتبارات مبارزه با ملخ 
های صحرایی،  دوباره برای وزیر کشور نامه نوشت و در خواست 
کمک کرد.در این نامه اش��اره ش��ده اس��ت که این ملخ ها امنیت 
غذایی و پایداری عرصه های منابع طبیعی کشور را با تهدید جدی 
مواجه نموده است و اعتبارات مالی اختصاص یافته برای مبارزه با 

این ملخ ها کافی نیست.

کاهش ۶ درصدی نرخ زعفران در بازار
غلامرضا میری نایب رئیس ش��ورای ملی زعفران از کاهش 
۶ درص��دی قیم��ت ای��ن محص��ول در بازار خب��ر داد و گفت: 
حداقل نرخ طلای س��رخ در بازار ۹ میلیون تومان و حداکثر 
نرخ آن 13.۵ میلیون تومان است.وی در گفتگو با مهر،دلایل 
کاهش قیمت طلای س��رخ را مورد اش��اره قرار داد و افزود: با 
توجه به افزایش قیمت، مصرف زعفران در داخل کش��ور به 
ش��دت کاهش یافته اس��ت. مردم با توجه به شرایط اقتصادی 
ک��ه دارن��د توان خرید این محص��ول را ندارند یا اینکه ترجیح 
می دهند کالاهایی را که اولویت بیشتری برایشان دارد خرید 
کنند.می��ری با بی��ان اینکه صادرات این محصول نیز معمولًا 
نیمه های اردیبهش��ت ماه رو به کاهش اس��ت، گفت: هر چه 
به فصل برداش��ت محصول نو نزدیک تر می ش��ویم صادرات 
کمتر می شود. ضمن اینکه یکی دیگر از دلایل کاهش قیمت 

کاهش نرخ ارز است.

۴۹ هزار تن برگ سبز چای خریداری شد
از آغاز فصل برداشت چای تا کنون، مقدار 48 هزار و ۹۵4 تن برگ 
س��بز چای به ارزش 1۵4 میلیارد و 8۲۲ میلیون تومان به صورت 
تضمین��ی از چایکاران اس��تان های گی��لان و مازندران خریداری 
ش��ده اس��ت که این میزان خرید نسبت به سال گذشته، 18 درصد 
افزایش داشته است.به گزارش سازمان چای کشور، از این میزان 
برگ سبز چای  خریداری شده مقدار 4۵0۹4 تن درجه یک معادل 
۹۲ درصد و 38۶0 تن درجه دو معادل 8 درصد می باشد که مقدار 

1101۵ تن چای خشک استحصال گردیده است.

اصناف و كشاورزی

عبدالحسین عباسی رئیس اتحادیه درودگران و مبل سازان 
با بیان اینکه مبلمان از سبد خانوار خارج شده است گفت: هم 
اکنون نیاز اصلی مردم خرید مبل نیس��ت.وی در گفت وگو 
با باشگاه خبرنگاران جوان، با بیان اینکه در تهیه مواد اولیه 
این صنف همچون پارچه، رنگ، میز و چوب دچار مش��کل 
هس��تیم از کمبود پارچه بعنوان یکی از کالا هایی اساس��ی 

مورد نیاز این صنعت در بازار خبر داد.وی با بیان اینکه حدود 
1۵ هزار واحد صنفی در تهران مش��غول به فعالیتند، میزان 
اش��تغال زایی این صنعت را در کل کش��ور حدود 8.۵ درصد 
اع��لام ک��رد.وی تاکید کرد: دولت می تواند با اعطای وام به 
تولیدکنندگان در جهت بهبود این صنف گام بردارد چرا که 

بازار تولیدکنندگان چندان مناسب نیست.

عباسعلی عامری معاون تولیدات گیاهی جهاد کشاورزی استان 
تهران گفت:انواع مختلفی از ملخ هم اکنون در پایتخت مشاهده 
می شود که با ملخ های صحرایی کاملا متفاوت اند و سطح مبارزه 
با آن ها به ۲ هزار هکتار رسیده است.به گزارش میزان، عباسعلی 
عامری در خصوص هجوم انواع ملخ به تهران اظهار کرد: هر سال 
با حضور انواع ملخ در مراتع پایتخت مواجه هستیم، اما امسال این 

ملخ ها در سطح تهران بیشتر مشاهده می شوند.وی در ادامه افزود: 
باران های پیاپی از ابتدای سال باعث رشد سریع هنگام مراتع در 
پایتخت شد از همین رو این گونه ملخ مراتع تهران را مکان مناسبی 
برای تخم ریزی و تغذیه دیدند.عامری متذکر شد: تا کنون بیش از ۲ 
هزار هکتار مبارزه بر علیه این ملخ ها در تهران صورت گرفته و هیچ 

خسارتی به مراتع یا زمین های کشاورزی وارد نشده است.

ملخ ها در تهران خسارتی وارد نکرده اندمبلمان از سبد خانوار خارج شد


